

Inside this box you will find everything you need to start growing your funky vegetables. Please refer to the following notes for the recommended time of year to sow each seed variety. The biodegradable pots provided are ideal starter pots for growing your vegetables. Once you are ready to sow the seeds submerge a compost disc in a bowl of water. The disc will expand to about seven times its original size. Squeeze out the excess water and take off the wrapper. Then break up the compost and place it in one of the pots, keeping a little aside to cover the seeds. Sow the seeds and cover with a fine layer of the remaining compost. Keep the compost moist, but be careful not to over water.

When the seedlings are large enough to handle, carefully thin them out and transplant them as recommended below for each seed variety.

Do remember that where you decide to grow your vegetables depends upon their requirements and that if the seeds are not grown in the correct environment and given the correct care they will not survive.



Sowing & Growing Tips



Purple Haze Carrots
Brighten up meals with these stunning purple carrots which combine great taste and vigorous growth.

Sow seeds thinly in the pots provided between April & June. When large enough to handle plant the seedlings into well cultivated warm weed free soil at a spacing of 7cm between plants. Carrots grow best in a sunny position. Keep well watered for best quality roots. (Sowing to cropping 17-20 weeks)

Yellow Courgettes - Athena
These tasty Golden yellow courgettes add colour to the vegetable border and are good sliced in stir fries and in bar-b-que kebabs.

Sow seeds thinly in the pots provided mid April to June. Seal pot in a polythene bag and place at 21-25° C until germination (5-7 days). When seedlings are large enough to handle plant each one into its own 7.5cm pot and grow on in cooler conditions.

Gradually acclimatise the plants to outdoor conditions for a few days when the risk of frost has passed and then plant out 60 cm apart in a sunny sheltered spot on rich well drained soil. Harvest July to October.



Others kits in the range include:

- | | | | | |
|--|---|--|--|---|
| <p>Herb Garden Kit
<small>plant theatre®</small></p> | <p>Psychedelic Salad Kit
<small>plant theatre®</small></p> | <p>Hot Chilli & Sweet Pepper Kit
<small>plant theatre®</small></p> | <p>Cocktail Garden Kit
<small>plant theatre®</small></p> | <p>Gourmet Flower Kit
<small>plant theatre®</small></p> |
| <p>Herb Garden Kit</p> <p>Add flavour and spice to your cooking with everything you need to start growing your own herb garden.</p> | <p>Psychedelic Salad Kit</p> <p>Everything you need to start growing your own stunning array of colourful psychedelic salad items.</p> | <p>Hot Chilli & Sweet Pepper Kit</p> <p>Inside this box you will find everything you need to start growing your own sweet peppers and chillies.</p> | <p>Cocktail Garden Kit</p> <p>Enjoy fresh from the garden beverages, everything you need to start growing your own Cocktail Garden.</p> | <p>Gourmet Flower Kit</p> <p>Decorate your dishes and excite your tastebuds, everything you need to grow your own Gourmet Flower Garden.</p> |

Visit www.plant-theatre.com for more details.



The seeds contained in this kit are of UK origin. The germination and growing results are the purchaser's responsibility and depend on many factors such as planting time, seed depth, watering, light and weather conditions. These factors are out of Plant Theatre's control and Plant Theatre, or any company selling this product, can not be held responsible for non germinating seeds. This kit should be deemed a novelty gift and is sold as such. Packer's Ref: 262 Sow by: 6/2016 Packed year ending: 30/6/14. Standard seed. EC rules & standards.

Striped Tomatoes - Tigrella
This unusual stripy orange tomato is great for stuffing.

Sow seeds thinly in the pots provided in Spring. Put the pot inside a polythene bag and place on a window sill in the warm (18 – 20° C). Alternatively, place in a propagator or greenhouse. Keep the surface moist but not too wet.

When the plants have 4 leaves pot each one into its own 7.5cm pot. Grow on in a bright position and when all risk of frost has passed (May – June) plant out 45 cm apart in grow bags or good border soil in a sunny spot. Side shoot and trim as necessary.

Red Delicious Brussels Sprouts
This novelty purple-red sprout will add a touch of colour to your plate – it retains its novel red colour even after cooking.

Sow seeds thinly in the pots provided from March to April. When large enough to handle transplant seedlings to 10cm apart, then in May – early June transplant to final positions allowing 75cm x 75cm between plants. Water well until the plants are established, the colour develops great intensity after a hard frost. Harvest in December.



Multi Coloured Brightlights Swiss Chard

This ornamental Swiss chard is guaranteed to brighten your vegetable patch.

An exciting mixture offering coloured stems in classic red, white, pink, violet, green gold, orange and yellow. Simply pick the delicious leaves or stems as required to use in salads/garnishes or steamed. (Roots are not edible).

Sow seeds thinly in the pots provided between mid April and June. When large enough to handle thin out the seedlings and plant 23 cm apart in sun or semi shade. Harvest from mid Summer to late Autumn.

FOLD

FOLD

FOLD

FOLD

FOLD

FOLD

In dieser Box finden Sie alles was Sie benötigen, um mit der Anzucht Ihres flippigen Gemüses zu beginnen.

Bitte beachten Sie die folgenden Hinweise zur empfohlenen Aussaatzeit der einzelnen Saatgutsorten. Die mitgelieferten biologisch abbaubaren Töpfe sind ideale Starttöpfe zur Anzucht Ihres Gemüses.

Wenn Sie die Samen aussäen wollen, tauchen Sie eine Kompostscheibe in eine Schüssel mit Wasser. Die Scheibe quillt auf die ca. siebenfache ursprüngliche Größe. Drücken Sie das überschüssige Wasser aus und entfernen Sie die Verpackung. Brechen Sie dann den Kompost durch und legen ihn in einen der Töpfe. Halten Sie ein wenig Kompost zurück, um die Samen zu bedecken. Säen Sie die Samen aus und bedecken sie mit einer dünnen Schicht des übrig gebliebenen Komposts. Halten Sie den Kompost feucht, aber achten Sie darauf, nicht zu überwässern.

Wenn die Keimlinge ausreichend groß genug sind, sorgfältig ausdünnen und, wie unten für die jeweilige Saatgutsorte empfohlen, umpflanzen.

Denken Sie daran, dass Sie je nach den Bedürfnissen der Gemüse entscheiden müssen, wo Sie das Gemüse anbauen. Wenn die Samen nicht in der richtigen Umgebung angebaut werden und nicht die richtige Pflege erhalten, werden sie nicht überleben.



Tipps zu Aussaat & Anzucht



Karotten 'Purple Haze'

Bringen Sie mit diesen verblüffenden violetten Hybrid-Möhren Farbe in Ihre Mahlzeiten. Sie vereinen einen tollen Geschmack und kräftiges Wachstum in sich.

Samen zwischen April und Juni in den mitgelieferten Töpfen dünn aussäen. Wenn die Keimlinge ausreichend groß genug sind, in gut kultiviertem, warmem, unkrautfreiem Boden in einem Abstand von 7 cm auspflanzen. Karotten wachsen am besten an einem sonnigen Standort. Für beste Wurzelqualität gut bewässert halten. (Aussaat bis Ernte 17-20 Wochen)

Gelbe Zucchini 'Athena'
Diese leckeren goldgelben Zucchini bringen Farbe ins Gemüsebeet. In Scheiben geschnitten können sie gut in Pfannengerichten und auf Grillspießen verwendet werden.

Samen zwischen Mitte April und Juni in den mitgelieferten Töpfen dünn aussäen. Topf in einem Plastikbeutel verschließen und bei 21-25 °C bis zur Keimung (5-7 Tage) aufbewahren. Wenn die Keimlinge ausreichend groß genug sind, jeden einzeln in einen eigenen Topf von 7,5 cm Durchmesser auspflanzen und bei kühleren Bedingungen züchten. Wenn die Frostgefahr vorüber ist, die Pflanzen einige Tage an die Außenbedingungen gewöhnen. Dann im Abstand von 60 cm an einem sonnigen windgeschützten Ort auf fruchtbarem, gut drainiertem Boden auspflanzen. Erntezeit ist von Juli bis Oktober.

auspflanzen. Erntezeit ist von Juli bis Oktober.



Andere aus dieser Reihe erhältlich Kits:

- 
Kit Kräutergarten
- 
Kit Psychedelischer Salat
- 
Kit Chili & Paprika
- 
Cocktailgarten Kit
- 
Gourmetblumen Kit

www.plant-theatre.com



Die in diesem Kit enthaltenen Samen sind britischer Herkunft. Der Käufer ist für die Keimungs- und Wachstumsergebnisse verantwortlich. Diese hängen von vielen Faktoren ab wie Pflanzzeit, Tiefe des Saatguts, Bewässerung, Licht und Wetterbedingungen. Plant Theatre hat keinen Einfluss auf diese Faktoren. Plant Theatre oder Unternehmen, die dieses Produkt verkaufen, können nicht für nicht keimendes Saatgut haftbar gemacht werden. Dieses Kit sollte als neuartiges Geschenk erachtet werden und wird als solches verkauft. Bestellnummer: 262 Bis 6/2016 aussäen. Verpackt im Zwölfmonatszeitraum bis 30/6/14. Standardsamen. EG-Vorschriften und Normen.

Mehrfarbiger Mangold 'Bright Lights'

Dieser dekorative Mangold bringt garantiert Farbe in Ihr Gemüsebeet.

Eine spannende Mischung farbiger Stängel in klassischem rot, weiß, rosa, violett, goldgrün, orange und gelb. Pflücken Sie einfach bei Bedarf die köstlichen Blätter oder Stängel, um sie in Salaten/Beilagen zu verwenden oder zu dünsten. (Die Wurzeln sind nicht essbar).

Samen zwischen Mitte April und Juni in den mitgelieferten Töpfen dünn aussäen. Wenn die Keimlinge ausreichend groß genug sind, ausdünnen und im Abstand von 23 cm in Sonne oder Halbschatten auspflanzen. Von Mitte Sommer bis Spätherbst ernten.



Gestreifte Tomaten 'Tigerella'

Diese ungewöhnliche gestreifte orangefarbene Tomate ist toll für Füllungen geeignet.

Samen im Frühling in den mitgelieferten Töpfen dünn aussäen. Den Topf in einen Plastikbeutel geben und auf eine warme Fensterbank (18 bis 20 °C) stellen. Alternativ in ein Zimmertgewächshaus oder Gewächshaus stellen. Halten Sie die Oberfläche feucht, aber nicht zu nass.

Wenn die Pflanzen 4 Blätter haben, jede in ihren eigenen Topf von 7,5 cm Durchmesser pflanzen. An einem hellen Standort züchten, und wenn keine Frostgefahr mehr besteht (Mai bis Juni) im Abstand von 45 cm in Pflanzbeeten oder guter Beeterde an einem sonnigen Standort auspflanzen. Bei Bedarf Seitentriebe und Pflanzen schneiden.

Dieser neuartige purpurrote Rosenkohl bringt einen Hauch von Farbe auf Ihren Teller - er behält seine ungewöhnliche rote Farbe auch nach dem Kochen.

Samen zwischen März und April in den mitgelieferten Töpfen dünn aussäen. Wenn die Keimlinge ausreichend groß genug sind, pflanzen Sie sie im Abstand von 10 cm aus. Pflanzen Sie die Jungpflanzen dann zwischen Mai - Anfang Juni an den endgültigen Standort und lassen Sie dabei 75 x 75 cm Platz zwischen den Pflanzen.



Foto

Foto